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Innspill vedr. pliktkommisjonens arbeid 

 

 

Norsk sjømatindustri som baserer seg på bunnfiskarter som torsk, hyse, sei med flere, har et stort uforløst 

potensial, selv om industrien som helhet ikke har spesielt dårlig lønnsomhet.  

Med de helt spesielle naturgitte fortrinn som Norge rår over, kan og bør imidlertid lønnsomheten bli langt 

bedre. Rammebetingelsene må legges til rette og tilpasse seg moderne distribusjon. Det innebærer først og 

fremst tilpasning til et marked som i stadig større grad etterspør fersk fisk.  

NSL mener at det må være 4 langsiktige mål i enhver fremtidig fiskeripolitikk: 

 

- mer fersk fisk på land 

 

- stabil og jevn tilgang  

 

- ingen ytterligere kvotekonsentrasjon 

 

- tar i bruk hele kysten der ressursene finnes 

 

Pliktsystemet som vi kjenner i dag gir ingen bidrag til å nå noen av disse målene. Selv om myndighetens 

intensjoner med leveringsplikten var god, så har man ikke arbeidet nok mot en uthuling. Vi nevner 

eksempelvis konsesjonen til tråleren Gadus Neptun som implisitt krevde at all leveringspliktig fangst skulle 

leveres fersk. Dessverre velger redereren og myndighetene å se bort fra ordlyden i konsesjonen. Vi mener at 

inngåtte avtaler må overholdes. I motsatt tilfelle bør kvotene til redere reduseres og overføres til den regionale 

kystflåten. 

Det er viktig at kvotene forblir i samme område og refordeles slik at industrien sikres råstofftilgang.  

Fiskeridirektoratets årlige lønssomhetsundersøkelse slår forresten fast at verdiskapningen er høyest pr. tonn i 

båtgruppene under 11 og 15 meter. Dette er båter som leverer fersk fisk til en høyst oppegående industri langs 

kysten. 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

Jurgen Meinert 

Fagsjef    
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